
Verslag BOL groot 10 september 2024 
Aanwezigen: Marije, Simone, Abel, Wim, Jeroen, Maarten, Maaike, Alfred, Virjanand 

Actie Koppelsteede: 

Voor de vakantie was er een actie vanuit het BOL tegen de bezuinigingen op onder andere 

stadsboerderij Koppelsteede. Deze actie werd erg gewaardeerd door de medewerkers van de 

Koppelsteede en Utrecht Natuurlijk. Verschillende mooie persoonlijk verhalen over Koppelsteede 

werden verteld door mensen uit de wijk bij het invullen van de petitie.  

Mede door deze actie zijn de bezuinigingen gedeeltelijk teruggedraaid tot een niveau dat Utrecht 

Natuurlijk kan opvangen zonder een stadsboerderij of tuin te hoeven sluiten. De exacte gevolgen, 

bijvoorbeeld voor de educatieve activiteiten, worden nog besproken binnen Utrecht Natuurlijk. 

Met deze actie vanuit BOL zijn mensen extra bewust geworden van het belang van 

burgerparticipatie, het BOL en de Koppelsteede voor de wijk. 

 

Wijkdag 21 september 

Zijn er genoeg mensen voor bij de kraam? 

Marijke wil bij BBOL-loop bij de brug staan. Dit kan ze aangeven bij Christien, Wim geeft dit door.  

Er zijn nog wat gaten in de BOL-loop route om te vullen. Afgesproken wordt dat hier nog een oproep 

over uitgaat.  

Wim en Maarten maken foto’s van het evenement, ze zullen waar nodig afstemmen met Christien. In 

ieder geval de taarten op de foto. 

Bij de kraam moet er per werkgroep een poster worden gemaakt. In ieder geval willen we dat de 

werkgroepen een tekst aanleveren. Het wordt een A3 formaat poster met wat er gedaan is en wat 

voor plannen er liggen. Jeroen geeft aan dat er bij DOCK A3 posters in kleur geprint kunnen worden.  

Simone en Maaike organiseren “Heel Lunetten Bakt Bollen. Het doel is mensen naar de kraam te 

trekken met een gezellige en lekkere actie, en zo ook mensen met elkaar te verbinden en hopelijk bij 

het BOL te betrekken. De bakkers brengen hun taart om 10:00. Het jureren (proeven) is van 11:00 – 

12:30. Er wordt nog gewerkt aan een formulier voor de beoordeling. Bijvoorbeeld nog aan 

beoordelingscriteria: bijvoorbeeld hoezeer de taart matchet met het thema. De formulieren kunnen 

donderdag geprint worden bij DOCK, gaf Jeroen aan en ook op de dag zelf is DOCK aanwezig met hun 

eigen kraam en kunnen nog kopieën bijgemaakt worden. Tot nu toe zijn er 9 inschrijvingen. 

Categorieën zijn: 

- kinderen t/m 12 jaar 

- jongeren t/m 18 jaar 

- volwassenen 

Kinderen en jongeren mogen in een team van 2 personen de taart indienen. Volwassenen doen dit 

individueel.  



De prijzen zijn als hoofdprijs per categorie koksmutsen met het BOL paddenstoel logo. Wellicht ook 

snoep voor de kinderen. Hierover wordt nog nagedacht. BOL heeft nog een overleg met de 

winkeliersvereniging. Christien zou kunnen vragen of zij nog een bijdrage willen doen voor de prijs 

van de taartbakwedstrijd. 

Om 15:00 is de prijsuitreiking, na de Bolloop, op het podium, net als de prijsuitreiking van de 

Bolloop. 

 

Ontwikkelingen Tussen de Rails 

5 September is dit besproken in de gemeenteraad. Dit kan nagekeken worden via de website van de 

gemeenteraad. 

Er lijken steeds meer bezwaren te komen. Voor eind september komt er een go/no go besluit. 

Er zijn een paar bijeenkomsten geweest hierover: na de 1e bijeenkomst zijn er nieuwe tekeningen 

gepresenteerd bij de 2e bijeenkomst. Op een raadsinformatieavond werd er op informele manier 

gesproken met verschillende experts over eventuele bezwaren. Dit was redelijk kort na de vakantie. 

De kerngroep heeft deze informatie niet gekregen volgens Wim die in de Kerngroep zit. 

Er waren veel vragen over bijvoorbeeld het plan dat in Aristo gepresenteerd was over een 

parkeergarage op het Furkaplateau, maar deze zijn niet verder besproken. 

Verdere vragen die in dit overleg bovenkomen zijn: 

- Hoe zien de toegangs- en toeleveringswegen eruit? De brandweer is al akkoord met een 

toegangsweg via het fietspad.  

- Wat wordt de parkeerdruk voor Lunetten? 

- Wat is het effect van betaald parkeren dat gefaseerd ingevoerd zal worden hierop? 

Terzijde: doorstromen binnen de wijk of in een flat, zou volgens de wet mogen, maar 

woningbouwcorporaties hanteren deze wet niet. Als groep bewoners kun je een verzoek bij de 

gemeente indienen hiervoor. 

 

Huurdersbelangenbijeenkomst 

Doel van de werkgroep huurdersbelangen en de huurdersbijeenkomst is huurders elkaar te laten 

vinden in een tijd waar veel verkocht wordt en het dus versnipperd is wat huur en wat koop is. Ook 

speelt er een discussie over het stoppen van verkopen van sociale huurwoningen en heeft er de 

grootste huurverhoging sinds decennia plaatsgevonden. 

De organiserende groep bestaat nu uit: Marijke, Sijmen, Marije en Virjanand 

Op de avond van de huurderbelangenbijeenkomst waren 15 mensen aanwezig. Er is geflyerd, er is 

gesproken met veel wijkbewoners, er zijn posters opgehangen en mensen hebben via via van de 

bijeenkomst gehoord. 3 experts waren aanwezig om vragen te beantwoorden en mee te denken.  

https://utrecht.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/ec70122a-3ad8-4517-b461-7d72e50f28e9
https://utrecht.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/ec70122a-3ad8-4517-b461-7d72e50f28e9


Na een centrale introductie en eerste vragen gingen de aanwezigen in 2 groepen uiteen: 1 groep 

stelde vooral individuele vragen aan een expert. De andere groep heeft tijdens de avond een 

bewonerscommissie opgericht.  

Ideeën voor een vervolg en om mee te nemen in de werkgroep huurdersbelangen zijn: 

Het complex bij Himalaya van Woonin wordt mogelijk gesloopt in 2-3 jaar. Welke plicht heeft de 

woningcorporatie om dit te melden, per wanneer en aan wie? Wanneer staat dit in de berichten van 

de gemeente, bv als sloopvergunning? Dit wordt vaak op het laatste moment gedaan. 

 

Waar gaan we ons als BOL voor inzetten de komende tijd? 

- Wijkbrede bijeenkomst -> mensen naar BOL te trekken -> is dit iets voor de sociale 

werkgroep? 

- Glasvezel in complexen. De communicatie en planning hiervan is slecht: op stel en sprong 

wordt het besloten, er wordt gezegd dat VVE toestemming heeft gegeven, terwijl dat niet zo 

blijkt te zijn. Er zijn soms meerdere partijen voor glasvezel bezig in de grond wat voor 

overlast zorgt en als erg inefficiënt ervaren wordt. 

 

Werkgroepen: 

- Veiligheid:  

o Maarten doet de gesprekken op het wijkbureau en werkt graag nieuwe mensen 

hierop in, maar zal niet het organiseren van een nieuwe groep voor veiligheid op zich 

nemen; 

o Alfred had zich aangemeld voor veiligheid, maar heeft niets gehoord. Aangegeven 

wordt dat de laatste van de tweejaarlijkse gesprekken redelijk recent heeft 

plaatsgevonden.  We gaan het verslag hiervan nog delen op de website van het BOL; 

o Het afgelopen half jaar is er veel gebeurd. Uit de enquête komen veel punten over 

veiligheid met name rond het winkelcentrum. Sharon Dijksma is met een deel van de 

raad, politie en zorginstellingen in een bijeenkomst in Aristo geweest over veiligheid. 

Er is toch geen grote toeloop voor vrijwilligers op dit onderwerp.  

o Ook in de Musketon zelf is de veiligheid een onderwerp waar zorgen over zijn. 

Hierdoor sluit de bibliotheek ook eerder. 

o Geopperd wordt bij de volgende BOL breed bijeenkomst veiligheid het thema te 

laten zijn, bij voorkeur met een wijkagent en iemand vanuit het wijkbureau.  

- Groen:  

o Maaike heeft de Utrechtse parkmakers rondgeleid. Goed om in contact te blijven.  

o Groene hub in samenwerking met de corporatie (Lumineus Lunetten) heeft als doel 

losse initiatieven te verenigen, en samen waar wenselijk af te stemmen wat er 

gebeurt. Bijvoorbeeld welke subsidie waarvoor is aangevraagd. Mensen kunnen 

samenkomen op de stadsboerderij Koppelsteede. Op de digitale omgeving 

Lunetten.nl kunnen initiatieven gedeeld worden. 



o Groene beleidsgroep (GOL): om initiatieven te toetsen en groenbeleid af te stemmen 

met de gemeente waar nodig. Ook om de gemeenteberichten in de gaten te houden. 

o Oproep van Maaike voor mensen om naar Magie bijeenkomsten te gaan. Hierin is 

het mogelijk invloed te hebben op vergunningen die betrekking hebben op groen. 

Deze vinden 1x/maand plaats. 

o GOL en onderhoud in de wijk: de gemeente houdt zich niet aan de afspraken in het 

GOL (groen ontwikkelplan lunetten). Er is geen toezicht. De Groen Beleidsgroep gaat 

beheermaatregelen destilleren uit het GOL. Wellicht in overleg met Floris 

Brekelmans die aanspreekpunt is vanuit de gemeente. Misschien een meldpunt 

maken? Googleforms zou hiervoor gebruikt kunnen worden. Er is een sterkere 

vertegenwoordiging vanuit BOL nodig hiervoor. 

- Sociaal:  

o jongeren in de wijk bij alle activiteiten betrekken.  

o Volgende week starten de straatspelen.  

o In het najaar worden plannen gemaakt, nu al plannen indienen. Voor jongeren is er 

geen specifieke werkgroep. Wim wil helpen, maar niet de kar trekken. 

o Lunetjes wordt dit jaar groots opgezet 

- Vastgoed:  

o open inloop over Brennerbaan. Wim is hier geweest. Je kon in gesprek. Indeling en 

ramen zijn besproken. Veel nog niet duidelijk. Er komt een strip met sociale 

voorzieningen. 

- OV:  

o Actie Wij reizen samen van start. Is verbonden met stakingen in het OV.  

o Bus 6 voor Hoograven, Bus 8 is de enige bus voor Lunetten. Wij willen voor Lunetten 

betere bereikbaarheid.  

o In de gaten houden. Provincie gaat over de aanbestedingen.  

Uitzoeken wie er verantwoordelijk zijn in Utrecht. Transdev heeft concessie 

gewonnen en gaan onder U-OV het busvervoer regelen. 

o Zou betaald parkeren en ander vervoer niet ook deel moeten zijn van deze groep? 

Bijvoorbeeld fietspaden. In de eerdere notulen is dit groep OV genoemd, voor 

verkeer is wellicht een andere groep nodig, of het gehele BOL team moet dit in de 

gaten houden. 

WVTTK: 

- Werkgroepen goed op de BOL website zetten; 

- Als er 2025/2026 een fototentoonstelling over Lunetten is, dan wil Wim dat weten; 

- Sociale werkgroep moet weer bij elkaar komen; 

- Mailgroep activeren op specifieke onderwerpen; 

- Budget en subsidie aanvragen: ten behoeve van de wijkplatforms, waar het BOL ook aan 

deelneemt is een budget van 5300 euro op jaarbasis beschikbaar. Waar dit aan wordt 

uitgegeven gaat op vertrouwen , als het maar de belangen van de wijk dient. Dit budget mag 

apart van Lumineus Lunetten worden aangevraagd. Het initiatievenfonds is niet aangevraagd 

over 2024, in tegenstelling tot eerdere jaren. Is het in tijden van bezuiniging ok om subsidie 

te vragen voor BOL activiteiten? 

https://lunetten.nl/project/5506/groen-ontwikkelplan-lunetten


- Jeroen van DOCK was invaller. Er is nu sprake van dat hij wellicht door moet en dus in een 

andere wijk dan Lunetten aan de slag moet. We kunnen aangeven dat we meer aandacht 

willen voor Lunetten vanuit DOCK, aangezien er relatief weinig gebeurt voor Lunetten vanuit 

DOCK, terwijl de gemeente aangeeft zeer tevreden  te zijn. 


